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1
Waarom zijn in de begroting 2010 geen verbeteringen aangebracht in het
inzichtelijk maken van effecten, doelmatigheid en meetbaarheid van
doelstellingen? Wat is de minister van plan om de begroting 2011 op deze
punten te verbeteren?

2
Waarom komen in de begroting 2010 enkele meetbare gegevens niet
meer terug die bij de algemene en operationele doelstellingen in de
begroting 2009 nog wel waren opgenomen?

3
Betekent het ontbreken van meetbare gegevens in de begroting 2010 die
in de begroting 2009 nog wel waren opgenomen dat de sturing hierop
door de minister ook niet meer plaatsvindt?

4
In welke maand dit jaar kan de Kamer de beleidsdoorlichting «Beleidsplan
crisisbeheersing», «Partners in veiligheid» en «HRM-functie bij het Rijk»
verwachten? Waarom is de oplevering van deze beleidsdoorlichtingen
vertraagd?

5
Waarom heeft de minister bijvoorbeeld het meetbare gegeven van tijdige
afhandeling van incidenten van het C2000 systeem niet meer
opgenomen? Betekent dit dat de norm die voor tijdige afhandeling van
incidenten is gesteld in alle gevallen altijd gehaald wordt?

6
Waarom heeft de minister bijvoorbeeld het meetbare gegeven aantal
GOUD werkplekken niet meer opgenomen in de begroting 2010?

7
Kunt u toelichten of de reductie criminaliteit komt door een minder hoge
aangiftebereid-heid? Zo nee, is dit onderzocht?

8
Kunt u toelichten hoe u de verdere reductie met 5,5% (van 14,5 naar 20%)
van het aantal geweldsdelicten in 2010 gaat bewerkstelligen?

9
Kunt u toelichten of de daling van het aantal vermogensdelicten met 20%
komt door een minder hoge aangiftebereidheid? Zo nee, is dit onder-
zocht?

10
Uit welk onderzoek blijkt dat eind 2008 één op de vier burgers heeft
aangegeven de afgelopen 12 maanden slachtoffer te zijn geweest van een
misdrijf?

11
Kunt u het onderzoek toelichten waaruit blijkt dat het percentage
bedrijfsvestigingen dat het slachtoffer werd van criminaliteit afnam?

12
Welke maatregelen neemt u om diefstal in vooral de detailhandel, en van
overvalcriminaliteit te bestrijden?
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13
Hoe komt de regering tot de conclusie dat het doel om de criminaliteit met
25% te verminderen op koers ligt? Op welke manier wordt dit gestaafd
door de cijfers van met name overlast en verloedering, maar ook die van
geweld?

14
Hoe wordt de continuïteit in de aanpak ter vermindering van de recidive
gegarandeerd, als gemeenten hiervoor slechts in 2010 en 2011 een
bijdrage ontvangen en dit bedrag in 2011 lager is dan in 2010?

15
Zijn de 500 extra forensisch assistenten en de 500 extra wijkagenten
daadwerkelijk een toevoeging aan het aantal beschikbare agenten?
Waaruit blijkt dat in de cijfermatige weergave in deze Begroting? Welk
deel van de voor 2011 voorziene agenten bestaat uit het langer blijven van
agenten en de zelfstandige instroom van het aantal aspiranten en welk
deel uit de extra wijkagenten en forensisch assistenten?

16
Zijn de 500 extra forensische assistenten voldoende als we kijken naar de
hoeveelheid zaken die op de plank blijven liggen? Hoeveel meer foren-
sische assistenten zijn nodig om alle plankzaken op te kunnen pakken?

17
Welke maatregelen neemt u – naast de invoering van een uniek frame-
nummer voor alle fietsen – om het aantal fietsendiefstallen terug te
dringen? Hoe hoog zijn de kosten van een invoering van een invoering
van een uniek framenummer?

18
Kunt u toelichten of de terugdringing van het aantal fietsendiefstallen met
100 000 te maken heeft met een minder hoge aangiftebereidheid? Zo nee,
is dit onderzocht?

19
Waaruit blijkt dat de fysieke verloedering van de woonomgeving in 2008
licht is verminderd?

20
Waar bestaat de extra aandacht uit die naar de bestrijding van overlast
door Marokkaans-Nederlandse probleemjongeren gaat?

21
Kunt u toelichten waar de aanpak van overlast door dronken mensen op
straat, drugsoverlast en overlast door groepen jongeren uit bestaat?

22
Kunt u aangeven welke 40 gemeenten het manifest ondertekend hebben?
Wat is de reden dat de overige gemeenten niet meegetekend hebben?

23
Kunt u nader toelichten waaruit de maatregelen die de gemeentes die het
manifest hebben ondertekend concreet bestaan?

24
Hoe ver staat het met de gezamenlijke verkenning door regering en VNG
van het gemeen-telijke toezicht en de gemeentelijke handhaving op het
gebied van openbare orde en veiligheid, in het bijzonder gericht op de
aanpak van overlast en verloedering in het publieke domein en de inzet

3



van particuliere beveiligers bij het toezicht in het publieke domein?
Wanneer kan de Kamer deze verkenning verwachten?

25
Komt het aannemen van de extra 500 wijkagenten voor het aanpakken
van de overlast en verloedering niet in gevaar als gevolg van de bezui-
nigen op de politie?

26
Kan de Kamer geïnformeerd worden over de voortgang van overlast en
verloedering van de aanpak door gemeenten? Kan dit aan de hand van de
afgesproken 5 maatregelen? Kan dit ook financieel verduidelijkt worden
per maatregel?

27
Wat is de voorziene ontwikkeling van de politiesterkte na 2014, rekening
houdend met het nieuwe aantal aspiranten? Voorziet de minister dat de
dalende lijn in de grafiek na 2014doorzet? Wat gaat zij doen om het tij te
keren?

28
Kunt u verklaren waarom oudere politiemedewerkers momentaal later
uitstromen dan voorzien?

29
Kunt u aangeven wanneer het experiment om de leeftijdsgrens te
verhogen wordt geëvalueerd?

30
Hoeveel subsidie is gemoeid met de concrete lokale projecten die
polarisatie en radicalisering tegengaan? Waaruit bestaan die concrete
lokale projecten?

31
Wat is de waarde van de extra wijkagenten en forensisch assistenten voor
de langere termijn, als blijkt dat het aantal agenten in 2014 weer sterk is
afgenomen?

32
Waarom is er gekozen voor het mogelijk maken van een experiment voor
verhoging van de leeftijdsgrens voor het verstrekken van alcohol en niet
zoals ook voorgesteld in het rapport Geen deuren maar daden voor een
algemene leeftijdsgrens van 18 jaar? Is op voorhand niet duidelijk dat een
landelijke, uniforme leeftijdsgrens veel beter te handhaven is en ook voor
alle betrokkenen duidelijker?

33
Er is kritiek vanuit de politievakbond en de wetenschap dat de trainingen
van de politie zowel qua aantal als inhoud niet toegesneden zijn op het
toegenomen geweld tegen de politie. Is deze kritiek valide?

34
Kunt toelichten met welke verschillende bestuurlijke en strafrechtelijke
instrumenten u in 2010 dierenrechtenextremisme wilt bestrijden?

35
Kunt u toelichten hoe in 2011 het geweld tegen mensen met een publieke
taak wordt teruggebracht van 66% naar 51%?
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36
Kunt u aangeven hoe u werkgevers stimuleert zelf extra veiligheidsmaat-
regelen te nemen?

37
Kunt u toelichten hoe u de procedure voor de strafrechtelijke behande-
lingen van voorvallen van agressie en geweld tegen werknemers
eenduidiger en effectiever maakt?

38
Kunt u toelichten hoe de politie aangifte doen stimuleert?

39
Is intussen meer duidelijkheid te bieden over de mogelijkheden voor
verhaal bij geweld tegen mensen met een publieke taak? Zijn deze
voldoende?

40
Hoeveel tijd is een diender gemiddeld kwijt aan registratie en/of adminis-
tratie?

41
Kunt u aangeven waaruit de betere samenwerking tussen politiekorpsen
en grotere efficiëntie zal bestaan om er voor te zorgen dat het aantal
politiemedewerkers in de ondersteuning minder worden ten gunste van
het aantal executieve medewerkers?

42
Kunt u toelichten waaruit de extra aandacht bestaat hoe afnemers met
door de AIVD verstrekte informatie omgaan en hoe deze door hen wordt
opgevolgd?

43
Kunt u een direct verband aantonen tussen de burgemeesterscouts en de
aangenomen vrouwen en biculturele kandidaten? Zo ja, kan dit gepresen-
teerd worden in een tabel waarin per scout de door hem/haar aange-
dragen kandidaat wordt vermeld? Wanneer het gaat om een biculturele
achtergrond, kunt u dan aangeven om welke culturen het gaat?

44
Gaan in 2010 alle gemeenten werken volgens het programma moderni-
sering GBA?

45
Wat wordt bedoelt met de zin: De Commissaris van de Koningin zal als
rijksorgaan een grotere rol gaan spelen bij het waarborgen van de
integriteit van gemeentelijke bestuurders? Hoe ziet die rol eruit?

46
Waarom slaagt de minister in interdepartementaal verband wel om op het
terrein van bedrijfsvoering meer verantwoordelijkheid en sturing te
verkrijgen en op het terrein van de aansturing van (grote) ICT-projecten in
veel mindere mate?

47
Welke organisatievorm zal het in 2010 op te richten bedrijf 4FM binnen
BZK krijgen? Is de minister voornemens om het bedrijf 4FM onder te
brengen bij de Werkmaatschappij? Zo ja, hoe verhoudt zich dat tot de
behandeling van de Voorjaarsnota, specifiek de antwoorden op de vragen
bij de suppletoire begroting BZK, waarin expliciet is aangegeven dat er in
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2010 geen nieuwe bedrijfseenheden zullen toetreden tot de Werkmaat-
schappij? Zo ja, hoe staat de minister tegenover het risico dat bij een te
snelle groei van de Werkmaatschappij, de houder/moeder de groei
organisatorisch niet meer kan managen en derhalve aan haar eigen
succes ten onder gaat? Heeft de minister maatregelen genomen om dit
risico zo klein mogelijk te houden? Zo ja, welke? Zo nee, waarom niet en is
zij bereid dat alsnog te doen?

48
Waarom is de bijdrage van het moederdepartement aan de Werkmaat-
schappij voor 2010 begroot op 54,1 mln., terwijl in de begroting 2009 nog
een bedrag van 26,1 was geraamd voor 2010?

49
Met hoeveel fte is de hoeveelheid ingehuurde externen toegenomen t.o.v.
de afname van ambtenaren in vaste dienst met 12 800 fte?

50
Waarom slaagt de minister in interdepartementaal verband wel om op het
terrein van bedrijfsvoering meer verantwoordelijkheid en sturing te
verkrijgen en op het terrein van de aansturing van (grote) ICT-projecten in
interdepartementaal in veel mindere mate?

51
Kan de minister aangeven hoeveel uitgaven in 2010 per kabinets-
doelstelling is geraamd? Zo nee, kan de minister in de begroting 2011 dit
overzicht conform de begrotingen van LNV, WWI, V&W en EZ wel geven?
Waarom wordt er bij de toelichting van de kabinetsdoelstellingen gemeld
dat deze in uitvoering zijn en niet gemeld wat de tussentijds behaalde
resultaten zijn?

52
Waarom komen kabinetsdoelstelling nr.57 steviger aanpak van de
misdaad en nr.58 prostitutie niet meer terug in de beleidsagenda?
Waarom is doelstelling nr. 59 tegengaan van radicalisering niet
opgenomen in de schakeltabel op p.19?

53
Zijn alle apparaatsuitgaven van het ministerie volledig juridisch verplicht?
Zo nee, kan de minister een overzicht geven van de juridisch verplichte
apparaatsuitgaven per beleidsartikel?

54
Kunt u toelichten wat u bedoelt met zinsnede: dit kan door ons als
samenleving in te zetten op een versterking van de zelfredzaamheid van
de burger?

55
Wat wordt bedoeld met waakvlamovereenkomsten?

56
Kunt u de ontwikkeling van een rijksbrede één-loketfunctie voor crisis-
meldingen nader toelichten? Wanneer wordt van deze ontwikkeling een
resultaat verwacht?

57
Wanneer kan de Kamer de brief over de operationele sterkte en de
nulmeting tegemoet zien?
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58
Wanneer kan de Kamer de overige brieven die zijn toegezegd tijdens het
algemeen overleg Politie op 24 juni jl., rekening houdend met de
toezegging van de minister deze voor de begrotingsbehandeling aan de
Kamer te zullen sturen?

59
Worden de beleidsartikelen 23 (veiligheidsregios en politie), 25 (veiligheid
en bestuur), 27 (AIVD) en 29 (Inspectie Openbare Orde en Veiligheid) en
het Gemeente- en Provinciefonds meegenomen in de werkgroepen in het
kader van de heroverwegingen? Zo ja, in welke werkgroep(en) zullen deze
beleidsterreinen worden heroverwogen? Zo ja, wordt ook de herover-
weging c.q. bezuinigingen op de politie en de politiesterkte hierin
meegenomen en staat de discussie hieromtrent weer open? Kan de
minister garanderen dat het uitgangspunt om geen vermindering van
blauw op staat en recherche ook zal gelden in de heroverwegings-
groepen?

60
Kunt u toelichten hoe u aan het percentage van 60 komt voor de
verdachtenratio geweld?

61
Waarom is de streefwaarde voor jeugdcriminaliteit opnieuw op 80 procent
gesteld?

62
Zijn er voor de prestaties van de brandweer ook streefwaarden opgesteld.
Zo nee, waarom niet?

63
Waardoor wordt de stijging van de post «Bekostiging Politie Landelijk»
veroorzaakt?

64
Waarom overstijgt in de tabel budgettaire gevolgen van beleid bij artikel
23 de programma uitgaven voor 2010 de totale uitgaven voor dit artikel?

65
Hoe groot acht de minister het risico dat korpsen door de conversielening
van in totaal 400 miljoen bij het ministerie van Financiën in de financiële
problemen zullen geraken en onder preventief toezicht zullen worden
gebracht? Voor welke korpsen zal dit risico ontstaan?

66
Hoeveel korpsen hebben in de afgelopen jaren reeds eigen vermogen
ingezet om de eigen financiële problematiek op te lossen? Om welke
bedragen in relatie tot het totale budget gaat het bij deze korpsen?

67
Wanneer wordt de voorgenomen inzet van eigen vermogen door de
politie opgenomen in de begroting?

68
Wat is adequate politiezorg, hoe ziet die eruit?

69
Het is maatschappelijk onaanvaardbaar dat een politieregio om financiële
redenen een adequaat niveau van politiezorg in een regio niet langer zou
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kunnen garanderen. Wat doet de minister als de rijksmiddelen aan
betreffende regios tekort schieten?

70
Wat is de stand van zaken betreffende de vijf korpsen Gelderland-Zuid,
Limburg-Noord, Brabant-Noord, Fryslân, Drenthe die onder preventief
toezicht staan?

71
Hoeveel korpsen komen in 2010 onder preventief toezicht?

72
Zijn de afspraken inmiddels gemaakt met de korpsbeheerders betreffende
de instroom van 1600 aspiranten te blijven garanderen in 2010?

73
Wanneer kan de Kamer de uitkomsten en effecten van de aanpak van de
top vijf knelpunten bij de wijkagenten en rechercheurs ontvangen? Kunt u
de Kamer berichten wat de concrete effecten van de deze aanpak zijn om
de administratieve lasten bij de politie te verminderen? Wanneer worden
de andere dan de vijf benoemde knelpunten geformuleerd en aangepakt?

74
Wat wordt er ondernomen om de administratieve lasten bij de politie te
verminderen?

75
Kunt u aangeven hoe de politie een bijdrage levert aan het voorkomen
van geweldsmisdrijven?

76
Zijn er mogelijkheden om efficiency in het vastgoedbeleid van korpsen te
behalen? Zo ja, hoeveel procent van het budget van de regionale korpsen
zou deze efficiencywinst kunnen bedragen?

77
Waarom zijn de efficiencywinsten in het vastgoed van de korpsen niet in
het onderzoek van KPMG meegenomen? Kan dit ook onderdeel worden
van de businesscases die naar aanleiding van dit onderzoek verder zullen
worden uitgewerkt?

78
Kunt u toelichten wat u bedoelt met het op basis van een feasibilitystudie
bepalen welke taakvelden in een shared service organisatie worden
opgenomen?

79
Wanneer komt de evaluatie van het proefgebruik van de Taser door
arrestatieteams bij de politie?

80
Wat zijn de vorderingen in het komen tot een nieuw functiewaarderings-
systeem voor de politie? Welke financiële gevolgen zal deze invoering
hebben?

81
Voor welke doeleinden zijn de incidentele subsidies aan diverse organi-
saties bedoeld?
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82
Hoe ver is het nationaal brandweermonument inmiddels gevorderd? Kunt
u aantonen wat er tot nu toe is gebeurd met de verstrekte subsidie?

83
Wat is de planning ten aanzien van het spreidingsplan voor brandweerka-
zernes? Wordt daarin ook uitdrukkelijk het behoud van lokale kazernes
betrokken?

84
Waarom heeft de minister het meetbare gegeven van tijdige afhandeling
van incidenten van het C2000 systeem niet meer opgenomen? Betekent
dit dat de norm die voor tijdige afhandeling van incidenten is gesteld in
alle gevallen altijd gehaald wordt?

85
Tellen Boas (Bijzonder Opsporings Ambtenaren) bij de Politie mee voor
blauw op straat?

86
Hoe staat het nu met het aantal regios dat voldoet aan de wettelijke
verplichting conform de Ontwerpwet Veiligheidsregios?

87
Komt de doelstelling voor de reductie van geweld in 2010 ten opzichte van
2006 met 20% overeen met een reductie van 25% ten opzichte van 2002?
Zo nee, wat is de beoogde reductie ten opzichte van 2002 dan wel?

88
Waarom is de doelstelling voor de reductie van geweld in 2010 ten
opzichte van 2002 van 25% naar 20% verlaagd?

89
Waarom wordt de doelstelling voor de reductie van geweld in 2010 nu ten
opzichte van 2006 uitgedrukt en niet ten opzichte van 2002?

90
Is de voortgang in de reductie van verloedering tot nu toe voldoende om
de nog te realiseren reductie van 15,5% te behalen? Zo nee, is er een
versnelling van die reductie nodig en wordt die in het Actieplan Overlast
en Verloedering beoogd?

91
Hoe realistisch zijn de doelstellingen voor de reductie van geweld,
overlast en verloedering, waar nog grote reductiedoelstellingen te
behalen zijn?

92
Waarom zijn er amper resultaten geboekt op het reduceren van overlast
en verloedering (0% resp. 3%)? Hoe komt de minister in dat licht tot de
conclusie dat het Actieplan Overlast en Verloedering op schema ligt?

93
Hoeveel bedraagt het budget voor de pilots om drugsgerelateerde
overlast en verloedering tegen te gaan?

94
Kunt u toelichten wat de Van Montfransgelden zijn?
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95
Kunt u aangeven wat het budget is dat voor de jaren 2010 en 2011
beschikbaar wordt gesteld?

96
Wat is het verschil tussen de internationale terroristische dreiging en de
terroristische dreiging vanuit het buitenland?

97
Waarom ligt op het extremistisch activisme het zwaartepunt op het
dierenrechtenactivisme? En niet op rechts- en/of linksextremisme?

98
Kunt u aangeven waarom in 2010 de aandacht verschuift van de concrete
dreiging vanuithet salafistische centra naar het onderkennen en duiden
van de meer sluipende en heimelijke dreigingen vanuit het
niet-gewelddadige moslimradicalisme? Kunt u deze heimelijke dreigingen
nader toelichten?

99
Kunt u toelichten hoe het sterkteplafond van de AIVD van 1450 fte in 2010
wordt gerealiseerd?

100
Welke bezuinigingen heeft de AIVD opgelegd gekregen? Wat is de reden
daarvoor? Waarom wordt het budget van de AIVD vanaf 2011 verlaagt
met vier miljoen euro. Kunt u aangeven wat de gevolgen van verlaging
van het budget is voor de bezetting en de werkzaamheden van de AIVD?
Welke werkzaamheden zullen niet uitgevoerd worden dan wel minder
prioriteit hebben?

101
Wordt er nog steeds subsidiëring toegepast in het kader van regionali-
sering van de brandweer?

102
Waarom zijn er bij operationele doelstelling 31.4 Constitutionele Zaken
geen meerjarenramingen vanaf 2011 opgenomen? Waarom staat hier een
bedrag van 0 euro vermeld? Kunt u deze meerjarenramingen alsnog
verstrekken?

103
Welk deel van de rijksintensiveringen komt mede ten goede aan de
mede-overheden?

104
Wanneer kan er een concreet wetsvoorstel met betrekking tot een nieuw
provinciaal belastinggebied worden verwacht?

105
Vindt er nog een algemeen onderzoek plaats naar herschikking van het
gemeentelijk belastinggebied of is er slechts sprake van onderzoek naar
het samenvoegen van enkele kleinere belastingen?

106
Wanneer vindt de evaluatie van de wet Arhi plaats? Wanneer krijgt de
Kamer hierover bericht?
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107
Wat is de stand van zaken ten aanzien van de uitvoering van de
moties-Van der Staaij (28 750, nr. 8 en 9) inzake herindelingen in het debat
over het beleidskader?

108
Wordt er bij het «interbestuurlijk actieplan bevolkingsdaling» ook gekeken
naar ontwikkelingen en best practices in andere landen?

109
Wordt de oprichting van het Huis voor Democratie en Rechtsstaat en het
Nederlands Instituut voor de Rechten van de Mens meegenomen in de
heroverwegingen? Zo ja, wat betekent dit voor de pilot projecten van het
Huis voor Democratie en Rechtsstaat in 2010?

110
Wat zal naar verwachting de opzet en inhoud van het rekruteringstool
voor de selectie van volksvertegenwoordigers zijn? Gaat het daarbij om
een selectie van kwalitatief beter geschikte kandidaten (kwalitatief) of om
een selectie van meer geschikte kandidaten (kwantitatief)?

111
Is in de begroting voor 2010 ook een bedrag voor het Huis voor
Democratie en Rechtsstaat opgenomen? Indien nee, wanneer kan de
Kamer de uitgaven van dit Huis in de begroting beoordelen en
goedkeuren?

112
Hoe verhoudt het budget voor subsidiëring politieke partijen uitgedrukt in
een promillage van de totale rijksbegroting zich tot dat budget dat in
ander landen van de EU voor dit doel wordt gereserveerd? Kan in een
tabellarisch overzicht inzicht worden verschaft over dit budget in België,
Frankrijk, Duitsland en het Verenigd Koninkrijk?

113
Wat is de stand van zaken omtrent het wetsvoorstel met betrekking tot
financiering van politieke partijen?

114
Waarom komt ook de positie van de Engelse taal aan de orde bij een
voorstel voor herziening van de Grondwet, waarin de positie van de
Nederlandse taal wordt opgenomen?

115
Wat is de verdeling van de beoordeling van de overheidsdienstverlening,
welke uitschieters laat dit onderzoek zien? Waarom is ervoor gekozen om
de streefwaarde op 7 te houden en deze ambitie niet te verhogen?

116
Klopt het dat de beleidsartikelen 33 (diensverlenende en innovatieve
overheid) en 37 (kwaliteit rijksdienst) niet in de heroverwegingen worden
meegenomen? Betekent dit dat er voor 2011 geen taakstelling voor deze
beleidsterreinen zullen worden doorgevoerd?

117
Wat wordt verstaan onder «regelhulp»?

118
In hoeverre is het anderen (burgers, overheden, ambtenaren) toegestaan
iemand in een gemeente in te schrijven dan wel uit te schrijven?
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119
Welk ministerie coördineert de aanpak van de administratieve lasten voor
professionalstussen de departementen, branche-organisaties en profes-
sionals?

120
Is er overleg met de VNG over het verbeterplan om de administratieve
lasten van burgers te verminderen?

121
De data waarop decentrale overheden hun regelgeving elektronisch
kunnen publiceren en de datum waarop dit verplicht wordt liggen zeer
dicht bij elkaar. Welke vorderingen zijn er nu al met deze elektronische
publicatie en is de verplichte invoer op 1 januari 2011 haalbaar?

122
Welk deel van de overheidswebsites voldoet inmiddels aan de
webrichtlijnen?

123
Waarom liggen alle streefwaarden voor gebruikerstevredenheid op 7,
terwijl dat al behaald is? Is er ruimte voor meer ambitie?

124
Kan er van worden uitgegaan dat er niet bezuinigd zal worden op
uitgaven die gereserveerd zijn voor het Actieplan Jeugdwerkloosheid en
andere uitgaven ter stimulering van het werkaanbod voor jongeren?

125
Wat gaat de Regering verder doen aan het afleggen van rekenschap aan
de politiek en burgers en het kostenbewust en verantwoord omgaan met
publieke middelen, in aanvulling op de zaken genoemd onder «integriteit»
en «transparantie/afleggen van rekenschap»?

126
Hoe vaak worden codes t.b.v. de transparantie toegepast? En hoe vaak
worden deze vervolgens geschonden?

127
Waarom ligt de streefwaarde voor de nieuwe instroom van vrouwen bij de
overheid niet op de hogere gerealiseerde waarden van de voorbij jaren en
blijft de streefwaarde op 50%?

128
Hoe staat het met de invoering van de webrichtlijnen bij decentrale
overheidsorganen? Hoe veel procent van de gemeenten en provincies
voldoen ondertussen aan de webrichtlijnen?

129
Wat zijn de totale kosten om de doelstellingen onder het kopje diversiteit
te realiseren?

130
Hoe verhoudt de ondersteuning voor re-integratie voor oud-politieke
ambtsdragers zich tot het budget dat voor dergelijke doeleinden op de
begroting van de Staten-Generaal staat?

131
Wordt er actief gestuurd en gemonitord op de norm van maximaal 13%
inhuur externen per ministerie? Zo ja, op welke wijze vindt deze sturing
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plaats? Zo nee, wat is de betekenis van een dergelijke norm indien
overschrijdingen te allen tijde achteraf kunnen worden toegelicht in het
jaarverslag?

132
Is de rijksbrede implementatie van de maatregelen om de externe inhuur
te beheersen nu wel goed geïmplementeerd, gezien het feit dat in een
door het ministerie van Financiën in 2008 opgestelde evaluatie
(Kamerstuk 31 201, nr. 38) bleek dat dit niet het geval was?

133
Waarom heeft de Kamer slechts de mogelijkheid in het jaarverslag van
een ministerie om een forse stijging van de inhuur van externen te
beoordelen? Wat is de rol van de minister van BZK hierin? Heeft de
minister zelf ook slechts de mogelijkheid om bij het jaarverslagen van de
ministeries de overschrijding van de norm voor inhuur externen te
beoordelen?

134
Welke mogelijkheid heeft u om andere ministeries aan te spreken op een
eventuele overschrijding van de inhuur van externen?

135
Wat is de ontwikkeling van de laatste jaren met het plaatsen van Neder-
landse ambtenaren op topposities in Europese instellingen?

136
Gaat de grens voor inhuur van externen van 13% van de totale perso-
neelskosten ook voor gemeenten, provincies, zelfstandige bestuurs-
organen en baten- en lastendiensten gelden? Zo nee, waarom niet?

137
Wat is de reden voor het neerwaarts bijstellen van de streefwaarden van
het aandeel van allochtonen in de rijksdienst in vergelijking met de
streefwaarden zoals die waren opgenomen in de begroting 2009
(operationele doelstelling 11.6) ?

138
Kan de minister ook voor het bieden van werk door het Rijk aan mensen
met een afstand tot de arbeidsmarkt streefwaarden of in ieder geval
kengetallen opnemen in de begroting?

139
Wat zijn voor andere sectoren normale niveaus van medewerkers-
tevredenheid ten aanzien van hun werkgever? Waarom wordt slechts een
kleine verbetering nagestreefd?

140
Kunt u een overzicht geven van de kosten die causaal verbonden zijn met
de extra inspanningen om het aandeel allochtonen te laten toenemen met
50% in 2011?

141
Hoe hoog (uitgedrukt in euro’s) is in 2010 het eigen vermogen van de
BPR?

142
Waarom is het eigen vermogen van de Baten-lastendienst BPR 100% van
de gemaximeerde omvang?
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143
Hoeveel van de personele kosten wordt in het kader van het BPR besteed
aan de inhuur van externen?

144
Mogen gemeenten administratieve kosten en/of een boete in rekening
brengen als mensen voortijdig, door verlies of diefstal, een nieuw
identiteitsbewijs aan moeten vragen?

145
Wat houden de bijzonder gefinancierde uitgaven bij de KLPD in? Wat is
het budgettaire beslag? Om welke ontwikkelingen en eventuele evaluaties
gaat het?

146
Wat houden de «bijzonder gefinancierde uitgaven» bij het KLPD in? Wat is
het budgettaire beslag? Om welke «ontwikkelingen» en «eventuele
evaluaties» gaat het? Waar kan het gereserveerde geld voor worden
ingezet indien deze bijzonder gefinancierde taken niet tot een daadwerke-
lijke uitgave zullen leiden?

147
Kunt u concreet per onderdeel aangeven wat de laatste stand van zaken is
van de in het arbeidsvoorwaardenakkoord Politie 2008–2010 gemaakte
afspraken?

148
Hoeveel van de personele kosten KLPD wordt besteed aan de inhuur van
externen?

149
Wat wordt bedoelt met ombuigen van personele en materiële kosten en
formatie aansluiten bij departementale sterkteafspraken?

150
Kunt u aangeven wanneer de Tweede Kamer wordt geïnformeerd ten
aanzien van de «maatregelen politie»?

151
Kunt u aangeven hoe hoog het percentage externe inhuur is ten aanzien
van de personele lasten van het LFR? Kunt u aangeven hoe hoog het
plafondbedrag is ten aanzien van externe inhuur?

152
Hoeveel van de personele kosten van P-Direkt wordt besteed aan de
inhuur van externen?

153
Kunt u toelichten waarom het prestatievermogen van de politie bij 2.4
daalt van –- 63 338 naar – 33 506 in 2012?

154
Hoeveel wordt er extern ingehuurd bij de politie en kunt u dat uitsplitsen
in een overzicht per politieregio?

155
Kan u een gespecificeerd overzicht verstrekken wat bijdrage functionele
kosten zijn van het Koninklijk Huis?
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156
Kunt u aangeven wanneer de Tweede Kamer nader wordt geïnformeerd
over de financiële positie van de politie?

157
Wanneer komt de brief over de motie-Van der Staaij (29 628, nr. 136)
inzake de politiezorg in het landelijk gebied?

158
Welke concrete afspraken inzake het sms-bombardement zijn intussen
gemaakt?

159
Het besluit waarmee de niet-penetrerende munitie in de ambtsinstructie is
opgenomen is in werking getreden op 20 september 2006 (Stb. 2006, 407).
Toegezegd is het bedoelde evaluatieverslag ultimo 20 september 2009
naar de Kamer toe te zenden? Wanneer kan de Kamer het evaluatieverslag
verwachten?

160
Per wanneer kan de Kamer precies de resultaten van het belonings-
vergelijkingsonderzoek ontvangen en de gevolgen en te ondernemen
stappen?
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